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Mooie en sportieve dag voor Stichting Leergeld
“De Stichting Topsport Amersfoort draagt Stichting Leergeld een heel warm 
hart toe”, opent bestuurslid Lucas Schiffeleers. „We vinden mooi wat Stichting 
Leergeld doet. Het is dan ook geweldig dat wij op het Van Mossel Kia Dutch 
Open haar kinderen en begeleiders een mooie en sportieve middag kunnen 
bezorgen. Top!”

WEDSTRIJDEN EN FINALE

Doordeweeks zijn de wedstrijden op het 
Van Mossel Kia Dutch Open gepland 
van 9.30 uur tot 22.00 uur. De finale is 
zondag 21 juli om 15.00 uur met aanslui-
tend de prijsuitreiking. Voorafgaand aan 
de finale is er om 13.30 uur een demon-
stratiepartij dubbel met Paul Haarhuis, 
Dennis Kockx, Tom Nijssen en oud- 
Wimbledonwinnaar Richard Krajicek.

En het werd een leuke en sportieve 
tennismiddag voor liefst 35 kinderen en 
hun begeleiders van Stichting Leergeld. 
Op dit moment leven in Amersfoort 
ongeveer 4.500 kinderen in armoede. Zij 
groeien op in gezinnen met zodanig lage 
inkomens, dat de eerste levensbehoef-
ten niet vanzelfsprekend kunnen worden 
betaald. Voor deze kinderen bestaat 
het risico op sociale uitsluiting, omdat 
ze om financiële redenen niet kunnen 
deelnemen aan activiteiten op school 

en daarbuiten. Geen schoolreisje, geen 
fiets voor naar school… ze staan vaak 
letterlijk aan de zijlijn.

Stichting Leergeld Amersfoort zet zich 
in voor schoolgaande kinderen in de 
leeftijd van 4 tot 18 jaar. Ouders of ver-
zorgers van deze kinderen kunnen een 
beroep doen op Leergeld.
Het motto van Leergeld is: Alle kinderen 
mogen meedoen, want nu meedoen is 
straks meetellen past ook naadloos bij 
wat het Van Mossel Kia Dutch Open 
uitdraagt. Leergeld heeft als missie het 
voorkomen van sociale uitsluiting van 
kinderen uit gezinnen met minimale 
financiële middelen. Leergeld biedt kan-
sen aan schoolgaande kinderen van 4 
tot 18 jaar om te kunnen deelnemen aan 
binnen- en buitenschoolse activiteiten. 
Hierdoor kunnen ze hun sociale vaardig-

heden en kennis zo optimaal mogelijk 
ontwikkelen en later als volwassenen 
volwaardig participeren in de samenle-
ving. Door deze kinderen niet buiten te 
sluiten, wordt bovendien voorkomen dat 
de maatschappij er later duur ‘leergeld’ 
voor gaat betalen.



Stralende zon, zonnebrillen 
en zonnebrandcrème

Het Van Mossel Kia Dutch Open trok gisteren weer veel 
tennisliefhebbers, die genoten van een prachtige dag 
vol tennis. Onder een stralende zon, gewapend met 
zonnebrillen en tubes met zonnebrandcrème, zorgde 
het publiek voor een levendige sfeer op het tenniscom-
plex. De redactie van de nieuwsbrief peilde de zonnige 
stemming langs de gravelbanen.

Luc Maenen, ‘Gaan met die banaan’
“Ik heb nog geen editie gemist van het jubilerende Van Mossel 
Kia Dutch Open. Dit is mijn vijfde opeenvolgende jaar hier en 
dat ga ik vanmiddag vieren met een wit wijntje. Ik heb de af-
gelopen dagen prachtig tennis gezien, vooral van Niels Visker. 
Hij speelt lekker agressief. Gaan met die banaan. Alleen speelt 
Visker een stuk zuiverder dan ik. Ik ben al 21 jaar lid van ALTA. 
Zuiverder kan ik mijn spel niet meer maken.”

Ingrid de Weerd beschrijft in dit fragment de voorbereiding en uitvoering van 
een procedure waarbij ballenjongens en -meisjes worden afgelost tijdens een 
tennistoernooi. Ze zit op de tribune om dit proces te observeren en legt uit hoe 
de kinderen elke half uur afgelost worden door middel van een zogenaamde 
ganzenmars. Hierbij lopen vijf kinderen in een rij over de baan, waarbij het 
voorste kind het tempo en de route bepaalt. De hele procedure is geoefend 
gedurende anderhalf uur en er zijn 35 kinderen betrokken bij deze taak. Ze 
erkent dat er soms fouten worden gemaakt, maar ziet dit als iets wat bij het 
proces hoort en merkt op dat ook de tennissers hier last van kunnen hebben. 
„We hebben er anderhalf uur op getraind.”

„Toen ik vanmorgen op het terras van 
ALTA een kopje koffie dronk, stond ik naast 
Alexander Sakharov en zijn coach Andrej 
Tsjesnokov. Beiden wisten natuurlijk niet 
dat ik naast Nederlands ook Russisch 
spreek. Ik kon alles verstaan. Ik kan 
zeggen dat Sakharov behoorlijk nerveus 
was voordat hij tegen Jelle Sels zou gaan 
spelen. Tsjesnokov probeerde alles om met 
een paar aanwijzingen zijn speler rustig 
te krijgen. Halverwege de derde set kan ik 
zeggen dat het advies van de coach wel is 
aangekomen.”

Ingrid de Weerd: ‘We hebben er 
anderhalf uur op getraind’

Tatsiana Nichypurchyck:  
‘Sakharov  
behoorlijk nerveus’



Met dank aan onze sponsoren:

Arjen Groeneveld: 
‘Een volle dag toptennis is top’

„Ik ben hier samen met mijn golfmaatje 
met wie ik geregeld speel op de ‘18’ van 
De Drentsche Golf & Country Club in 

Assen. Vorige week spraken we af om 
naar het Van Mossel Kia Dutch Open 
te gaan. Vanuit Groningen zijn we aan 
komen waaien. Na een kopje koffie 
werden we gelijk getrakteerd op een 
prachtige wedstrijd tussen Jelle Sels 
en de Rus Alexander Sakharov. Wat 
een heerlijke pot. Kijk, we zijn hier op 
uitnodiging van Van Mossel omdat mijn 
maatje John Redder een auto van dit 
bedrijf least. Dus straks lekker eten, 
misschien nog een wedstrijdje kijken, 
een frisje en naar huis. Morgen is er 
weer een werkdag.”

Yvonne Jacobs:
‘Wat een 
verwennerij’

“Ik kom uit Naarden en we zijn hier vijf 
jaar geleden geweest. Toen was het de 
eerste editie van het Van Mossel Kia 
Dutch Open. We zagen een partij met 
een ontketende Egyptenaar (Mohamed 
Safwat red.). Elk jaar hebben we het wel 
een keer over die partij gehad met vrien-
den en kennissen. Maar goed, vandaag 
zijn we ook niets tekortgekomen op een 
toernooi dat in de afgelopen jaren be-
hoorlijk volwassen is geworden. Ik vind 

„Ik ben hier nu voor de tweede 
keer. Zondag heb ik genoten van 
de vechtlust tijdens de kwalificaties. 
Vandaag heb ik gekeken naar de 
wedstrijd tussen Joris de Loore en 
Bernabe Zapata Miralles. Wat een 
snelheid en wat een mooie lange 
slagenwisselingen. Gelukkig heb ik 
nog de hele dag de tijd om van het 
tennis te genieten op dit toernooi, 
dat veel doet denken aan de sfeer 
op ‘t Melkhuisje in Hilversum. Ook 
zo lekker knus. Straks een lunch en 
een verfrissing. Wat een verwen-
nerij.”

Harm Siegers: ’Het is allemaal 
behoorlijk volwassen geworden’

de open sfeer wel lekker en je zit dichtbij 
de spelers die vanuit alle windstreken 
hier naartoe zijn gekomen. Dat maakt dit 
toernooi voor mij ook zo bijzonder.”




